
Zápis z 2.schůze výboru KVS ze dne 22.2.2022 

Přítomni:Meruna,Riedl,Novotný Jos.,Janouch,Pospíšil,Hudeček,Janus 

Omluveni:Makárius,Tureček,Zapf 

Program: 1.Kontrola zápisu z minulé schůze 

 2.Čerpání rozpočtu za 2021 a návrh rozpočtu na 2022 

 3.Roční plán školení rozhodčích a trenérů 

 4.Krajské výběry 

 5.Zpráva STK 

 6.Jubilanti v I.pol.22 

 7.BMV 

 8.Různé 

1.Dodatečné předání poháru a medailí vítězi KP MZCI 19/20 družstvu Klokani Aš zajistil O.Hudeček 

    při příležitosti 3.kola KP ŽCI,které se konalo v Aši. 

Zápis schválen. 

2.Čerpání rozpočtu 21 a návrh na 22 zpracuje a připraví předseda,až bude známá výše dotace. 

3.Kurz rozhodčích III.tř. bude v letošním roce teorie 15.4.  a praxe 11.-12.6. při VC Sokolova žákyň. 

4.Vzhledem k tomu,že se prvního tréninkového srazu krajského výběru chlapců nezúčastnili hráči 

   družstva Volejbal Sokolov /dle vyjádření jejich trenéra z důvodu narušení přípravy na následující 

   mistrovské utkání /, rozhodl vedoucí trenér výběru chlapců,že další treninkové srazy se budou  

   konat 2x týdně po skončení soutěží stejně jako u výběru děvčat, jehož prvního srazu se nezúčastnila 

   děvčata Baníku Sokolov z důvodu karantény.         

           Protože LODM /i memoriály/jsou setkáním sportujících  dětí všech krajů republiky  a krajské  

     úřady finančně podporují činnost klubů svého kraje, je v jejich zájmu,aby krajská reprezentační  

     družstva byla složena z nejlepších jedinců daného sportu a mohla tak bojovat o nejlepší umístění  a  

     tím částečně splácet vynaložené prostředky. 

          Aby treninkové srazy krajských výběrů nebyly narušovány ze strany klubů z důvodů i  těžko  

    akceptovatelných,byl O.Hudeček pověřen,vypracovat pro další sezóny kodex přípravy krajských  

    volejbalových  výběrů, v kterém budou m.j. zakotveny i finanční postihy klubů z krajských dotací za  

    nepřijatelně zdůvodněné absence vybraných hráčů z tréninkových srazů.     

5.Žákyně ukončí KP 21/22 posledním kolem 26. a 27.2. a chlapci v prvním dubnovém víkendu.Sekretář 

   zajistí pro všechny kategorie diplomy,poháry a medaile/vždy pro prvá tři družstva / a na příští schůzi 



   výboru bude rozhodnuto o  jejich předání. 

6.V.Riedl připraví do příští schůze návrh na ocenění čínnosti, u příležitosti životního jubilea,  předsedy 

KR B.Janoucha. 

7.BMV probíhá podle rozpisu /zrušeno bylo pouze 1kolo kvůli covidu 19/. 

8.Předseda informoval výbor o pravidelných poradách předsedů krajů s předsedou ČVS, 

m.j.- dotace z min. budou sníženy o10%. Svaz připravuje registraci smluv mezi klubem a hráči a návrh 

výchovného při přestupu hráče z ,,6“ do beache a naopak. 

 

Zapsal Pospíšil  

 

 


